
 

Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 22 maja 2018 r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 

22 maja 2018 r. o godzinie 19:00 w siedzibie TD UJ. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady:  

Amanda Adamska 

Magdalena Cyran 

Katarzyna Konik 

Szymon Król 

Wojciech Micygała 

Agnieszka Proszewska 

Magdalena Wąsowicz 

Paweł Winiarski 

 

Komisja Rewizyjna: 

Krzysztof Ninard 

 

 

 

 

Program posiedzenia:  

 



1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór protokolanta. 

3. Opinia ws. kierownika studiów doktoranckich CogNeS. 

4. Nowy program kształcenia na Wydziale Nauk o Zdrowiu (ref. M. Maga) 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.   

             - Cognes 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Punkt pierwszy 

Otwarcie posiedzenia 

 

Prezes Magdalena Wąsowicz otworzyła posiedzenie Rady - 19.00.  

 

Punkt drugi 

Wybór protokolanta 

 

Do pełnienia funkcji protokolanta zgłosił się Szymon Król, prezes zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem Szymona Króla na rzeczoną funkcję. Wyniki głosowania: 6 głosów na “Tak”, 1 głos 

wstrzymujący się. 

 

Punkt trzeci 

Opinia ws. kierownika studiów doktoranckich CogNeS  

w Instytucie Psychologii WFz 

 

Kandydat na kierownika studiów doktoranckich: dr hab. M. Wierzchoń. Prezes zaprezentowała 

opinie doktorantów o dr hab. M. Wierzchoniu – zebrane opinie były pozytywne. Podczas 

opiniowania studiów doktoranckich CogNeS dr hab. M. Wierzchoń zobowiązał się przesłać 

informacje uzupełniające dotyczące regulaminu przyznawania stypendiów - fakt wywiązania się 

z tego zobowiązania przypomniała Prezes.  

Wszedł Krzysztof Ninard - 19.06.  

Przy braku uwag do kandydatury dr hab. M. Wierzchonia Prezes zarządziła głosowanie tajne. 



Do komisji skrutacyjnej zgłosili się: Krzysztof Ninard, Amanda Adamska, Magdalena Cyran. 

Skład komisji został zaakceptowany jednogłośnie.   

Wyniki głosowania kandydatury dr hab. M. Wierzchonia: wydano 7 kart do głosowania, zebrano 

7 kart do głosowania, wszystkie głosy były ważne, kandydatura została przyjęta jednogłośnie. 

 

Punkt czwarty 

Nowy program kształcenia na Wydziale Nauk o Zdrowiu 

 

Przy braku referenta M. Magi punkt przedstawiła Prezes. Nie zgłoszono uwag do programu, radni 

przywołali pozytywną opinię o programie jaką wyraził M. Maga. Prezes zarządziła głosowania 

nad przyjęciem programu.   

Radni jednogłośnie zagłosowali za przyjęciem programu kształcenia. 

 

Punkt piąty 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Prezes podniosła kwestię przesłanego regulaminu przyznawania stypendiów na studiach 

doktoranckich CogNeS w Instytucie Psychologii WFz. Radni zapoznali się z regulaminem 

przyznawania stypendiów i omówili jego składowe.  

19.14 weszła Agnieszka Proszewska. 

Magdalena Cyran podniosła kwestię dołączenia aktywności w TD UJ jako elementu składowego 

w ramach punktacji w regulaminie przyznawania stypendiów. Paweł Winiarski wyraził opinię o 

niejednoznacznym wydźwięku pewnych podpunktów regulaminu. Radni podjęli dyskusję nad 

poszczególnymi punktami regulaminu. Agnieszka Proszewska podjęła się tłumaczenia specyfiki 

studiów na doktoranckich na Wydziale Filozoficznym. Zebrano uwagi do opinii i Prezes zarządziła 

głosowanie nad przyjęciem regulaminu. Radni przyjęli jednogłośnie nowy regulamin. 

 

Paweł Winiarski poinformował, że w związku z RODO zaprzestano przyjmowania wniosków o 

akademik przez system USOS.  

 



Prezes spytała Wojciecha Micygałę o organizację szkolenia z pisania wniosków o dofinansowanie 

z TD UJ. Wojciech Micygała poinformował, że jeszcze nie zdołał go zorganizować. Ustalono, że 

szkolenie zostanie zorganizowane jak najszybciej. 

 

Magdalena Wąsowicz ogłosiła informację o imprezie integracyjnej 15 czerwca oraz 

poinformowała o zbliżającym się Salonie Naukowym.  

 

Punkt szósty 

Zamknięcie posiedzenia 

Przy braku dalszych wolnych wniosków Prezes zamknęła posiedzenie. 19.50. 

 

 


